
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Hředle konaného dne                 

8.2.2023  od 17
00

hodin 

v zasedací místnosti Obecního úřadu Hředle 

 
Přítomní zastupitelé: M. Bradáčová, ing. J .Buňková, V. Frelich, J. Koukal, 

Mgr. D. Malá, R. Štolc, J. Vitner, T. Vitner.   

  

Omluveni:  Pavel Trousil 

 

Program zasedání zastupitelstva obce: 
1. Zahájení zasedání a kontrola usnesení z minulého jednání, zvolení               

zapisovatele, ověřovatelů zápisu a návrhové komise usnesení z aktuálního           

zasedání  

2. Projednání a schválení  bezúplatného nabytí pozemku p. č. 2672/8 v KÚ   

         Hředle od Středočeského kraje  

3. Projednání a schválení příkazní smlouvy s DOMOZA projekt s.r.o. a  

projekt,,  Výstavba chodníků v obci Hředle pro zajištění bezpečnosti    

silnice       II. tř. a bezbariérové úpravy chodníku.“   

4. Došlá pošta, různé 

5. Diskuze 

6. Přijetí usnesení a závěr zasedání     

 

K bodu č. 1.  Zahájení zasedání, odsouhlasení programu a kontrola 

usnesení z minulého jednání, zvolení zapisovatele, návrhové komise  a 

ověřovatelů zápisu usnesení z aktuálního zasedání. 

 
Zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta obce Václav Frelich. 

Přivítal přítomné zastupitele a přítomné občany.  

Poté oznámil, že díky 8 přítomným zastupitelům je zasedání usnášeníschopné.   

Dále starosta sdělil, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem       

o obcích a pozvánka byla vyvěšena na úředních deskách OÚ Hředle. Starosta se 

dále dotázal zastupitelů, zda je usnesení ze zastupitelstva konaného 19.12.2022 

v pořádku. 

-  Nikdo ze zastupitelů neměl žádnou námitku k zápisu ani k usnesení 

z minulého zasedání zastupitelstva  19.12.2022. 

 

Následovalo schvalování navrženého programu konání OZ, bez připomínek  

Dále starosta provedl návrh zapisovatele:     Ing. Buňková, 

Ověřovatelů zápisu:   R. Štolc, Mgr. D. Malá, J. Koukal 

zastupitelů pověřených sestavením návrhu  usnesení: M. Bradáčová, J. Vitner   



Starosta provedl hlasování o návrzích s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : pro  8  hlasů        proti žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

 

Ke kontrole usnesení z minulého zasedání OZ:  

Usnesením č. 45  OZ obce Hředle z minulého zasedání bylo  starostovi obce 

Hředle uloženo : 

1. předložit návrh s rozměry na zřízení nového místa pro kontejnery na 

odpad za čp. 100, v proluce mezi nemovitostmi čp.100 a čp. 40 s možným 

vchodem a vjezdem vraty u  sokolovny. 

Starosta předložil OZ nejdříve návrh možného uspořádání místa pro 

umístění kontejnerů na odpad tak, jak to vyřešili v obci Nesuchyně a 

následně sdělil, že by bylo možné rozdělit dvůr za sokolovnou a vpravo 

od nynějších vrat, která by byla zrušena, by bylo možné zbudovat 

podobný prostor pro kontejnery na domovní odpad. Další dvě místa, kde 

v obci kontejnery jsou, by bylo možné uspořádat stejně s tím, že v horní 

části obce je třeba najít nové místo, protože v současnosti stojí kontejnery 

na soukromém pozemku přímo u silnice II. tř., což není vhodné. 

 OZ tuto zprávu vzalo na vědomí a uložilo starostovi: - najít nové místo 

pro kontejnery v horní části obce,    

 - nechat zpracovat situační návrh odpadového místa za sokolovnou.   

                                                 

2.  Zajistit a předložit OZ zápisy stavu plynoměru a elektroměru  

v sokolovně, a to 1x týdně. Pro možnost posouzení spotřeby energií a 

nákladů na sportovní a tělovýchovné zařízení. 

Starosta předložil OZ stavy elektroměru a plynoměru měřené 1x týdně 

vždy v pondělí. Z přehledu je jasně vidět, kdy byla sokolovna využívána 

na vícedenní zápasy.  

OZ vzalo zprávu na vědomí a uložilo starostovi: - pokračovat v evidenci 

spotřeby v sokolovně a zřídit pomocné odpočtové měřidlo na spotřebu 

plynu v bufetu, který se využívá samostatně na soukromé nebo spolkové 

akce. 

 

 

K bodu č. 2    Projednání a schválení  bezúplatného nabytí pozemku p. č. 

2672/8 v KÚ  Hředle od Středočeského kraje  

Starosta předložil OZ návrh na „schválení bezúplatného nabytí pozemku p.č. 

2672/8 v KÚ Hředle, který je zastavěn chodníkem podél silnice II. Třídy do 

Mýta a byl vyčleněn geometrickým plánem č. 583-2020460/2021, z pozemku 

p.č. 2672/7 v majetku Středočeského kraje“. 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování, kdo souhlasí s návrhem bezúplatného 

nabití pozemku, s tímto výsledkem: 



 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

 

K bodu 3.  Projednání a schválení příkazní smlouvy s firmou DOMOZA 

projekt s.r.o. a současně i projednání a schválení projektu „Výstavba 

chodníků v obci Hředle pro zajištění bezpečnosti  silnice II. třídy a 

bezbariérové úpravy chodníků“. 

 
Starosta předložil OZ projekt a  nové ocenění stavby v cenách roku 2023, 

současně předložil OZ příkazní smlouvu s firmou DOMOZA projekt s.r.o., která 

bude pro obec Hředle provádět výběrové řízení na dodavatele stavby. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování, kdo souhlasí s návrhem projektu 

chodníku a s novou rozpočtovou cenou chodníku do Kotlin s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas            nikdo  se nezdržel hlasování 

 

Dále starosta vyzval OZ k hlasování, kdo souhlasí, s příkazní smlouvou pro 

výběrové řízení na realizaci projektu chodníku do Kotlin, pro firmu DOMOZA 

projekt s.r.o., s tímto výsledkem: 

 
Hlasování :      Pro   8    hlasů        proti  žádný hlas       nikdo  se nezdržel hlasování 

 

K bodu 4.  Došlá pošta, různé 

 
A. Starosta seznámil OZ s rozpočtovou změnou č. 1/2023, která, byla 

schválena starostou, protože nepřesáhla hranici 300 tis.  Kč. 

 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo zprávu na vědomí.  

 
B.  Starosta informoval  OZ o stavu prací na zastřešení kabin na fotbalovém 

hřišti. Již je pokládána plechová krytina a práce se budou chýlit ke konci. 

 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

C.  Starosta informoval  OZ o průběhu prodeje nemovitosti č.p. 99 a snížení 

nabídkové ceny na 3.200 tis. Kč. Zatím nikdo neprojevil o nemovitost zájem. 

 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

D.  Starosta informoval  OZ o nabídce na opravu podlahy chodby MŠ, kde 

bude nahrazen koberec novou dlažbou. Nabídnutá cena je 169 tis. bez DPH. 

Dále budou osloveny alespoň další dvě firmy. 



 
Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

E. Starosta předložil OZ smlouvu o přijetí daru od firmy Zahrady Běloušek a 

žádost o možnosti mobilního oplocení na venkovní zboží u prodejny ve 

Hředlích. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování,  1. kdo  souhlasí s přijetím daru od 

firmy Zahrady Běloušek s.r.o. ve výši 20.000,- Kč  

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

 

2. kdo souhlasí s mobilním oplocením zboží firmy Zahrady Běloušek u 

prodejny ve Hředlích dle předloženého plánku, s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

 

F. Starosta informoval OZ o Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření 

obce Hředle za rok 2022, kde nebyly zjištěny přezkoumáním žádné chyby ani 

nedostatky. 
 

Hlasování se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

G. Starosta předložil OZ žádost HOBBY RACING KLUBU o souhlas s 

opětným uspořádáním automobilového závodu na komunikaci č. 229, ve dnech 

22.7. a 23.7. 2023 
 

Starosta vyzval zastupitele k  hlasování, kdo souhlasí s uspořádáním 

automobilového závodu ve dnech 22.7 a 23.7.2023, s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas            nikdo  se nezdržel hlasování 

 

H. Starosta předložil OZ návrh na změnu výše nájemného za části pozemku p. 

č. 1146/14 - zahrada, na hranici školní zahrady na cenu obvyklou, zjišťovanou 

pro nájem prostranství za bytovkou, kde je cena nájemného 10,- Kč za 1m2.  

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování, kdo souhlasí s nově stanoveným 

nájemným pozemku  p. č. 1146/14 10,- Kč/m2 za rok, s tímto výsledkem: 

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas            nikdo  se nezdržel hlasování 

 



I. Starosta informoval OZ, že byl doobjednán projekt na chodník II. část – Do 

Kotlin v prováděcí verzi za 25.410,- Kč, z důvodu splnění zadávacích podmínek 

výběrového řízení. 

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas            nikdo  se nezdržel hlasování 

 
 

J. Starosta informoval OZ o zadání konečně druhé poloviny projektu na 3. 

etapu výstavby chodníku ke Hřbitovu /dešťová kanalizace pod chodník/, který 

byl schválen OZ v r. 2022 a teprve nyní je možné ze strany projektanta Ing. 

Tvrze zakázku zrealizovat, za původně dohodnutou cenu 140.000,- Kč.   

 
Hlasování : Pro  8   hlasů        proti  žádný hlas            nikdo  se nezdržel hlasování 

 
 

K bodu  5.  Diskuze:  

A. Váňová - ke stavu obecní cesty na Homolku a její zimní údržby, s čímž 

souvisí i vyvážení popelnic. 

B. Mgr. Malá – se připojila k diskusi, že stejný problém je i v Nové ulici. 

Na to reagoval starosta, že opravu místních komunikací obec nechce nyní 

provádět, protože stavbou kanalizace se všechny komunikace v obci zničí a bylo 

by to plýtvání finančními prostředky. 

OZ uložilo v této souvislosti starostovi projít obě obecní komunikace a zajistit 

vyrovnání větších děr balenou směsí v pytlích. 

 

A. Váňová a P. Děkoj – jak se pokročilo v generální opravě mostu přes 

Červený potok v dolní části obce. 

Na dotaz reagovala místostarostka a sdělila, že v současnosti není možné sehnat 

prostředky na takto velkou opravu, jejíž cena po inflaci činí zhruba 15 mil. Kč. 

Obec bude znovu žádat o posouzení stavu mostu a zjišťovat možnost alespoň 

částečné opravy mostu, aby se prodloužila doba užitnosti stávajícího mostu. 

 

Na závěr starosta poděkoval zastupitelům i zúčastněným občanům za aktivní 

účast a v 18.15 hod. zasedání ukončil. 

 

Dne 8. 2. 2023 

 

Zapsala:  …………………………      Starosta ………………………….. 

 

Ověřovatelé:  

Mgr. Dana Malá             Jan  Koukal                              Radek Štolc    

 

………………….       …………………….               …………………………        


